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brak zdjęcia
- Szpital jest niewykorzystany. Obecnie spośród 155 łóżek tylko połowa jest zajęta. Dlatego lepsza byłaby likwidacja i
readaptacja sal na funkcje więzienne - mówi Ryszard Piszczek, dyrektor ZK.
Chorzy więźniowie kierowani byliby do trzech tego typu szpitali, jakie jeszcze funkcjonują w Polsce, czyli Łodzi,
Potulic lub do Gdańska. Decyzje o losach szpitala podejmnie minister sprawiedliwości.
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